
 
 

Schriftelijke vraag: 
 

Vraagnummer: S-111 
 
Datum indiening: 31 maart 2011  
 
Onderwerp: Dorpsraad Valburg   
 
Naam indiener: Jeroen Joon (VVD)  
 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
Inleiding/Aanleiding: 
VVD Overbetuwe heeft vernomen dat de Dorpsraad (Dorpswerkgroep) Valburg het werk 
heeft neergelegd vanwege het gebrek aan voortgang in de uitvoering van het 
Dorpsontwikkelingsplan (DOP). VVD Overbetuwe is verontrust over het besluit van de 
Dorpsraad Valburg en de motivatie die daarvoor wordt gegeven. Wij hechten veel belang 
aan sterke kernen. De betrokkenheid en participatie van burgers, de werkzaamheden van 
Dorpsraden en waar mogelijk de uitvoering van de DOP’s zijn wat de VVD betreft cruciaal 
voor een leefbare samenleving 
 
Vragen: 
 
1. In hoeverre was het college al op de hoogte van de onvrede bij Dorpsraad Valburg? 
 
2. Hoe kwalificeert het college de voortgang in de uitvoering van het DOP in Valburg, de 
communicatie met de Dorpsraad Valburg en de beslissing van de Dorpsraad Valburg? 
 
3. Wat heeft het college er aan gedaan om het DOP van Valburg waar mogelijk en zo snel 
als redelijkerwijs mogelijk uit te voeren en een optimale communicatie met de Dorpsraad 
Valburg te waarborgen? 
 
4. Hoe kwalificeert het college de communicatie rondom de DOP’s met andere dorpsraden 
en de voortgang van de daar betreffende DOP’s? 
 
5. Welke acties gaat het college ondernemen, op welke termijn worden die uitgevoerd, hoe 
en wanneer wordt de raad hierover nader geïnformeerd?  
 

 
Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 
 
Ondertekening: 
 
Jeroen Joon (VVD) 


